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Månadens profil 
Smålands Ridsportförbund har i Månadens profil valt att belysa de 
många engagerade personer och ryttare som finns bland distriktets 
klubbar. Månadens profil i november är Eva Ottosson från 
Oskarshamns Ridklubb. Landslagskusk i par med meriter från VM 
och EM, flerfaldig NM- och SM-medaljör som har ett sinne för 
detaljer och är en riktig tävlingsmänniska.  
 
Namn: Eva Ottosson 
Ålder: 57 år 
Bor: Dövestad, Oskarshamn 
Sysselsättning: Jobbar inom vården, har redovisningsfirma och är C-tränare i sportkörning. 
Familj: Make (och groom) Vesa Keränen, sonen Linus, dottern Lisen samt två barnbarn. 
Favorithäst: Kan inte välja en favorit bland alla mina fantastiska hästar.  
Hemmaklubb: Oskarshamns Ridklubb, har tävlat för ORK sedan 1977.  
Intresse förutom häst: Spela piano och åka skidor (utför) 
Dold talang: Det är nog mitt pianospelande 
 
Hur började ditt hästintresse?  
Jag började med hästar när jag var 6 år då jag och min storasyster fick cykla till stallet i 
Nynäs i Mönsterås.   
   
På vilka sätt är du aktiv inom ridsporten idag? 
Landslagskusk i sportkörning sedan många år och verksam som C-tränare.  
 
Vem inspirerar dig och varför?  
Mina engagerade tränare Yngve Käll, Glenn Geerts och Dennis Schneiders. Alla tre är 
mycket noggranna och nördar in i detaljer. De sätter alltid hästens främsta i fokus.  
 
Vilken häst har betytt mest för dig hittills under din karriär? 
Bielnek (Billy) och Kakado. De var mina första läromästare. Sedan kom Adrian och Avon 
som jag fortfarande tävlar med.  



 
 
Vilken prestation är du mest stolt över i livet? 
Svårt att säga, men alla mina SM- och NM-medaljer samt mina internationella placeringar.  
 
Vilka ingår i ditt team under tävlingar? 
I mitt team ingår Vesa Keränen som groom, Annika Carlsson som matansvarig och 
hästmassör, Yngve Käll som tränare och stöttepelare samt Elsa Karlsson och Alva munter 
som hästskötare. 
 
Vilken målsättning har du på kort och lång sikt med din satsning? 
På kort sikt är det att föryngra mitt ekipage (hästarna). På lång sikt att bli topp 10 i världen.  
 
Vad blir nästa steg i din satsning? 
Att sätta ihop ett nytt par (mitt ekipage). 
 
Hur kom det sig att du satsade just på sportkörning? 
Jag har alltid tyckt att det är roligt med körning. Jag började som hopp- och dressyrryttare 
men sen lockade en klubbkompis med mig på lagseriekörning med min nyinkörda hopphäst.  
 
Har du utövat några andra ridsportgrenar än sportkörning? 
Ja, hoppning och dressyr.  
 
Vad är det bästa med att tävla sportkörning? 
Det är väldigt spännande med de tre momenten. Det är inte över innan sista dagens 
konkörning är avklarad.  
  
Hur ska en bra körhäst vara? 
Energisk med framåtbjudning, orädd och glad. 
 
Vilka är dina styrkor som kusk? 
Jag är en otrolig tävlingsindivid och blir inte nervös.  
 
Finns det någon del av tävlandet som du tycker kan vara lite extra svår eller jobbig? 
Alla våra långa och dyra resor.  
 
Hur skulle du beskriva körsporten i Småland? 
Körsporten i Småland håller hög nivå, men vi vill gärna bli fler kuskar.  
 
Har du några tips till andra som vill börja med sportkörning? 
Om du är nyfiken på sportkörning tipsar jag om att söka upp en kusk och fråga om du får 
vara med och hjälpa till. Och på sikt få testa att köra en rutinerad häst eller ponny.  
 
Inom ridsporten pratar man ofta om ledstjärnor, vilka är dina 3 viktigaste ledstjärnor 
för ditt utövande av sporten? 
* Alltid se till hästens bästa 
* Ha roligt 
* Analysera och gå vidare 
 
Hur skulle du beskriva dig själv med tre ord? 
Positiv, lösningsorienterad och envis.   
  
Vad är ditt motto i livet? 
Man ska alltid tro att man kan uppnå sina mål.  
 
 
 
 
 
 
 



Vad är det bästa med att vara smålänning?  
Att man är outgrundligt envis och aldrig ger upp.  
 
Fem snabba frågor: 
Vinter eller sommar? Sommar 
Katt eller hund? Hund 
Stan eller landet? Landet 
Valack eller sto? Valack 
Dressyr, maraton eller precision? Precision 
 

 
Eva och Sir Benji efter sommarens lagguld på Nordiska mästerskapen.  
     
 

 
 


